
Anir�s a Salt?

Forma par t de moltes converses la pregunta que d�na t�tol a l'ar ticle. En molts casos la manera en qu� es

formula ja d�na per fet la resposta:i �s clar que s�! Aquest any ñmnium i l'ANC han apostat per fer una

commemoraci� descentralitzada i alguna gent, de bona fe, tenen por que no sur ti tanta gent al carrer com en les

Diades precedents. No pateixin. La gent, si �s sincera, ja ho diu que n'est� cansada de sor tir al carrer, i la veritat

�s que el que voldria �s no haver de fer-ho. Per� el 2010 i el 2012 ja haur�em volgut estar all� on som. La gent ha

fet el pas endavant en una gran majoria i tot i que hi ha incer teses i dubtes ben l�gics, han vist que no hi ha m�s

remei que l'estat propi per tirar endavant. Per tant hi seran, a Salt, no en tinguin dubte.
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